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Bestyrelsesmøde_Referat       

 

Dato:  

11. December 
2019 

Tid:  

18:00- ? 

 Sted:  
AC’s domicil 
Ørholmvej 7, Ørby, 3210 Vejby 
 

Mødetype:  
alm.bestyrelsesmøde + spisning 

 Mødedeltagere:   
Lis Langdahl (LL) 
Susanne Holst (SH) 
Ann Cecilie (AC) 
Helle Slotman (HS) 
Elisabeth Willemoes (EW) 
Emilie (E) 
 
 

Afbud 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Mødeleder: AC 
 
 
Referent: EW 

Formål med mødet:  

Medbring: 

Forbered:  

      

# Dagsordenspunkt: 
(hvem har sat det på dagsordenen) 

Orientering 
(Formål med punktet  hvad skal vi udrette?) 

 
Bilag 

Drøftelse og konklusion: Beslutning 
(referat – hvem gør hvad, ansvarlig og deadline) 

1 Godkendelse af dagsorden 
(standard punkt) 

   
      

 

godkendt 

2 Godkendelse af referat 
(standard punkt) 

 1  godkendt 

3 Bestyrelsesbeslutninger vedtaget 
på mail 

Orientering  om klubens situations udsendes til 
medlemmerne i jule/nytårdbrev 

 Beslutningen er truffet som efterslæb  på bestyrelses mødet , inden 
endelig udsendelse af referatet, og kommer derfor med. 

vedtaget 

4 Opfølgning siden sidst 
(*standard punkt) 
 

 
Sidste referat er fra 15/8 og jeg ser ikke  andet end det der 
står som pkt 5 i denne dagsorden der ikke er adresseret 
 
 

 
 

  

5 Hjemmesiden Hvad gør vi ? 

  

 Svært at løse. Endnu et forsøg på frivillig hjælp  : Lis har en svoger 
der måske kan løse opgaven – og medinddrage Helle. 
 
  

Lis spørger svoger. 

6 Økonomi 
(*standard punkt) 

Orientering omkring 
 
Hvordan ser det ud ? AC 
 
Huslejestigning 
 
Budget 2020 SH 
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Økonomien er god  - lidt større likviditet end 2018. !78000 pr 4/12 
2019, 108000 pr 4/12 2018. Der forventes ikke voldsomme 
regneinger inden årsskiftet. Budget 2020 er dog underskudsgivende 
med nuv. Planlægning på 4 stævner. 

Huslejestigning: møde arrangeres uge 3 
med udlejer med forslag om  fælles  
itandsættelse af ridebanen som 
alternativ til stigningen eller indsættelse 
af nyt køkken i lokaler lokale tidligere 
projekteret af udlejer.. Vil  potentielt øge 
muligheden for indtjening til klubben og 
stedet. 
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7 Godkendelse af klubben i 
Gribskov Kommune AC 

 Hvad skal der til ?   Der kan opnås  fast tilskud  hvis man er en rideskole. HGS kan dog 
søge tilskud til ekstraordinære ting såsom stævner og andre 
arrangementer. Det kræver dog vedtægtsændringer. 

AC svarer ja tak til kommunen, 
vedtægterne opdateres og  ændringerne   
sendes ud inden  GF 

8 Ridehuskort AC Skal det fortsat ligge i klubbens regi ?  
 

 Har været besværligt, men som det kører nu er det ok. Indtægt ca. 
22000. Besværligt fordi der hele tiden skal være nogen som holder 
øje, konfronterer og opkræver dem der IKKE betaler. 

Det fortsætter som det kører nu. 

9 Indtægtsgivende aktiviteter år 
2020 AC 

Rid for en dommer (RfD) – andet ?   E foreslår optimering, også for miljøtræning, så det sociale får plads. 
50 kr lægges oveni ved RfD og man får  udskrevet kritik , kaffe og 
kage. 

Ikke medlemmer betaler 50 for 
dagsmedlemskab  og  50 kr for brug af 
banen ved  aktiviteter arrangeret af  HGS 

 
10 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Kommende stævner AC og HS 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Jule spring ?  
 
Dressur  i Januar ? 
 
Øvrige stævner i 2020 ? 
 
Udstyr til sekretariatet 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
    

Julespring 27/12 Lisa er tovholder. Dressur stævne 3,4,5. Januar. 
 
Det er meget svært at skaffe hjælpere  og det diskuteres hvor mange 
stævner kræfterne kan bære. Der blev afholdt i alt 7 stævner 
2019.12.10 
Landsstævnet diskuteres – man kan godt vælge det fra , men det 
bliver nær umuligt at få eccocup tilbage, da andre står på spring.. 
 
Udestævner kan ikke afholdes på banen i dens nuværende tilstand. 
 
AC vil gerne være motor på landstævnet igen, men pointerer at der 
er for få der trækker det tunge organisatoriske læs både før under og 
efter stævnet. 
 
HS mener godt hun kan klare  sin del af  stævnearbejdet fremover, 
da hun tidligere har gjort det med mindre hjælp. 
 
Emilie har ikke opgivet at få computere til sekretariatet, men hendes 
far er presset. 

Afholdes som planlagt 
 
Med afholdelse af færre stævner 
mindskes indtægten også på ridehuskort 
– estimeret af HS til 15000. 
Planlægning af stævner 2020 overlades 
til stævne udvalget da de har møde d. 
12/12. 
Hvis ikke en fornuftig aftale  omkring 
renovering af udebannen kan opnås med 
udlejer ,jvnf pkt 6 ,kan opnås  må 
udestævner lægges i graven. 
 
 
 
 
 
Emilie holder et blidt men vedholdende 
pres på far. 

11 Landsstævnet 2020 AC Hvordan motiverer/ engagerer vi flere af klubbens 
medlemmer og får dem til at føle ejerskab  for de 
begivenheder der sættes i værk? 
 
 

 E foreslår at indkaldelse til aktiviteter og møder skal gøres mere 
sociale /hyggelige så det bliver noget man  ”nyder”at være i – 
kage/mad og drikke. EW foreslår et  hørligt ”Piv” til GF om at det er 
for tungt for for få. 
 

Mange arr. Er afviklet for hyggens skyld, 
pinsekovtur, sommerfest, fællespisning 
landsstævne 
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Cafeen AC Handleplan  Karin ønsker ikke at fortsætte som cafeansvarlig udover de allerede 
planlagte stævner.  

SH ringer KP for en endelig afklaring. 
Karin har forgæves forsøgt at finde 
afløsere 

13 Generalforsamlingen AC Dato ? 
Evt underholdning ? 

 AC foreslår underholdning ved kollega om Monty Roberts metoder.  
Mårum  forsamlingshus er stedet. Lis  genopstiller ikke  da  
stævnerne tager for hårdt på hendes fysik og hun skal passe på sig. 

d. 25/27 undersøges mhp lokale  LL og 
underholdning, monty roberts foredrag 
AC  
 

14 Eventuelt Dato for nyt bestyrelsesmøde   Uge 2 

      

 


